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چرا چراغ های راهنمایی ورانندگی به پنل خورشیدی 
مجهز نمی شوند؟

مدیرعامل شرکت کنترل ترافیک شهر تهران درباره موانع نصب پنل های 
خورشیدی برای چراغ های راهنمایی و رانندگی توضیحاتی ارائه کرد.

حمی��د ب��رادران در گفت وگو با تس��نیم درب��اره اس��تفاده از پنل های 
خورش��یدی برای چراغ های راهنمایی و رانندگی اظهار کرد: استفاده از انرژی 
خورش��یدی در سیس��تم های ما به دلیل قدیمی بودن تجهی��زات فرمان و 

کنترلرها در حال حاضر امکان پذیر نیست.
وی ادام��ه داد: ب��ا این حال، در پ��روژه به روزرس��انی و تغییر تجهیزات 
کنترلرها، اس��تفاده از انرژی ه��ای تجدیدپذیر را در اولویت ق��رار داده ایم و 
پیش بینی می کنم که بتوانیم تا پایان سال جاری این طرح را نهایی کنیم. از 
سال آینده نیز به تدریج تجهیزات را تعویض خواهیم کرد، چراکه این فرآیند 

نیاز به امکان سنجی دقیق دارد.
مدیرعام��ل ش��رکت کنترل ترافیک ش��هر تهران تصریح ک��رد: یکی از 
چالش های اصلی ما، تبدیل انرژی خورش��یدی به برق و استفاده از پنل های 
خورشیدی است. با توجه به میزان مصرف، نیاز به پنل های بزرگ داریم که 

از نظر بصری ممکن است در شبکه معابر ایجاد مشکل کند.
وی افزود:نصب پنل های خورش��یدی بر روی ه��ر پایه فضای زیادی را 
در دید عمومی اش��غال می کند که به نوعی یک معضل به شمار می رود. اما 
همزم��ان در تلاش هس��تیم تا این معضل را برطرف ک��رده و کمبود برق را 

جبران کنیم.
 برادران خاطرنش��ان کرد: امس��ال قص��د داریم ح��دود 150 یو پی اس 
به چراغ های معابر اضافه کنیم تا از میزان خاموش��ی ها کاس��ته ش��ود و در 
فصول گرم و زمس��تان با مشکل مواجه نشویم.همچنین اقدامات دیگری نیز 

در دست اجرا است که به مرور اطلاع رسانی خواهد شد.

زمان بهره برداری ایستگاه پایانی خط ۷ مترو تهران
در بازدی��د معاون حمل و نقل و ترافیک ش��هرداری تهران از ایس��تگاه 
پایانی خط ۷ مترو، مقرر ش��د با تأمین به موقع منابع مالی، این ایستگاه در 
اس��رع وقت تکمیل و به بهره برداری برسد.به گزارش مهر، در بازدید محسن 
هرم��زی، معاون حمل و نقل و ترافیک ش��هرداری ته��ران و هیأت همراه از 
اجزای باقی مانده خط ۷ مترو، اهمیت اس��تراتژیک ایستگاه پایانی خط ۷ در 

محدوده ورزشگاه تختی مورد تاکید مجدد قرار گرفت.
در این بازدید مقرر ش��د با تأمین به موقع منابع مالی، این ایس��تگاه در 

اسرع وقت تکمیل و به بهره برداری برسد.
ایس��تگاه ورزش��گاه تختی از این جهت فراتر از صرفاً یک ایستگاه مترو 
اهمیت پیدا می کند که با افتتاح آن، امکان کاهش سرفاصله حرکتی قطارها 
در خط ۷ از 15 دقیقه فعلی به ۷ دقیقه فراهم شده و ایضا مسیر مربوط به 
ایستگاه آهنگ تا ایستگاه ورزشگاه تختی نیز به صورت دوخطه خواهد شد.

ضمن اینکه با افتتاح ایس��تگاه پایانی خط ۷، حدود 1۸00 متر به طول 
مسیر قابل بهره برداری خط مذکور اضافه می شود.

تریبون         

رئیس پلیس راهور فراجا:

رانندگان رتبه بندی می شوند
رئیس پلیس راهور فراجا از تشکیل  موسسات خدمات هوشمند ترافیکی 
ب��ا هدف کنت��رل انواع تخلف��ات رانندگی ب��دون مواجه چهره ب��ه چهره با 

شهروندان و همچنین رتبه بندی رانندگان خبر داد.
به گزارش ایس��نا، سردار تیمور حس��ینی در دویست و هفتاد و یکمین 
جلس��ه علنی شورای اسلامی ش��هر تهران که به عنوان مهمان ویژه حضور 
یافته بود، با اشاره به اینکه روزانه ۲0 میلیون جابجایی در شهر تهران انجام 
می شود، افزود:در شش ماهه دوم سال شاهد افزایش ترافیک به علت فعالیت 
مراکز آموزش��ی و از سوی دیگر وارونگی هوا هستیم که در مجموع داستان 
پرقصه آلودگی هوا را به عنوان یکی از دغدغه های اصلی شهروندان در حوزه 
ترافیک در این کلانش��هر ایجاد می کند و متاس��فانه با این دست فرمانی که 
به پیش می رویم به نظر نمی رس��د در س��ال های آینده چیزی از این دغدغه 

کاسته شود.
وی افزود: بی تردید هر تولیدی نیازمند مواد اولیه است و تولید یک حمل ونقل 
و ترافیک مناسب و مطلوب نیازمند مواد اولیه مناسب است تا به شرایط مطلوب 

همگان به لحاظ جابه جایی ارزان، ایمن، سریع و... دست پیدا کنیم.
 ایجاد موسسات خدمات هوشمند ترافیکی

رئی��س پلی��س راهور فراجا تاکی��د کرد:اگر تخلف از مق��ررات قبح و یا 
مجازات نداشته باشد نمی تواند موجب اصلاح رفتارها شود.اصلاح رانندگی ها 
و بهبود رفتار ترافیکی کاربران نیازمند کنترل جدی هستند. بر همین اساس 
بزودی با مجوزی که از ستاد کل نیروهای مسلح اخذ شده است، موسساتی 
تحت عنوان خدمات هوش��مند ترافیکی ایجاد خواهیم کرد که با استفاده از 
تجهی��زات و بدون مواجهه چهره به چهره با مردم مس��ئولیت انواع تخلفات 

رانندگی را بر عهده خواهند گرفت.
 وی ادام��ه داد:خوش��بختانه دو دس��تگاه دوربی��ن رادارگان توس��ط 
جناب سرهنگ موسوی پور تهیه شده که لزوم وجود کاربر را از بین می برد 
و بدون نیاز به هرگونه دخالت انس��ان بیش از 1۲ مورد تخلف را با برنامه ای 

که به آن می دهند می تواند کنترل کند.
حس��ینی ادامه داد:اگر فکر کنیم با ش��رایط موجود می توانیم س��اختار 
کنترل��ی را ارتقا دهیم قطعا چنین امکانی وجود ندارد و راه حل اس��تفاده از 
توان بخش خصوصی اس��ت تا از ساختار فعلی به توان دو و سه برابر برسیم 

که می تواند انقلابی در کنترل رفتارهای ترافیکی ایجاد کند.
وی با اش��اره به شمار کش��ته های ناش��ی از حوادث ترافیکی گفت: قطعا 
 ب��ا ارتق��ای کنترل رفتاره��ای ترافیکی بخش ه��ای مختل��ف از جمله بخش 
بهداشت و درمان، بهزیستی و... می توانند از فواید آن بهره مند شوند لذا نیاز است 
برای اجرایی ش��دن این اقدامات همه دست به دست هم دهیم. به موازات این 
کار اقدام تشویقی  نیز دنبال خواهیم کرد که موضوع رتبه بندی رانندگان است 
که براساس رفتاری که از خود بروز می دهند و براساس شاخص های مبتنی بر 
قوانین این رتبه بندی انجام می شود و نهایتا رانندگانی که موفق به کسب رتبه 

یک، دو و سه شده اند از امتیازات بسیار ویژه ای باید برخوردار شوند.
 رئی��س پلی��س راهور فراجا خاطرنش��ان کرد: برای مث��ال راننده ای که

 رتب��ه ی��ک را دریافت کرده هنگام اخذ انواع بیمه ها باید با کس��ی که رتبه 
ندارد اختلاف بس��یار زیادی داشته باشد و این مورد باید در عوارض، مالیات 

و... نیز دیده شود. 

وزیر راه و شهرسازی تاکید کرد؛

تهیه نقشه راه دستیابی به ترانزیت ۱۵ میلیون 
تنی بین ایران و باکو

وزیر راه و شهرسازی خواستار تهیه 
نقشه راه دستیابی به هدف 15 میلیون 
تن ترانزیت س��الیانه کالا بین جمهوری 
اس��لامی ایران و جمه��وری آذربایجان 

شد.
ب��ه گ��زارش مه��ر، فرزان��ه صادق 
مالواج��رد وزی��ر راه و شهرس��ازی طی 
دی��دار و مذاک��ره با ش��اهین مصطفی 
اف معاون نخس��ت وزی��ر آذربایجان با 
بیان اینکه توس��عه ارتب��اط با جمهوری 
آذربایجان از اهمیت و جایگاه بالایی در 
سیاس��ت خارجی ایران برخوردار است، 
گفت: گسترش روابط ایران و آذربایجان 
در آین��ده و نزدیک در راس��تای منافع 
 دو کش��ور بی��ش از پیش ارتق��ا خواهد 

یافت.
ضم��ن  شهرس��ازی  و  راه  وزی��ر 
اب��راز خرس��ندی از بازگش��ایی مجدد 
س��فارت جمهوری آذربایجان در تهران، 
افزود:آمادگ��ی داری��م تا مناس��بات دو 
کشور را در همه بخش ها توسعه دهیم.

وی افزود:آماده ای��م در کوتاه تری��ن 
زمان ممکن ش��انزدهمین کمیس��یون 
مشترک اقتصادی دو کشور را در تهران 
برگزار کنیم تا همه زمینه های همکاری 
م��رور ش��ود و خوش��بختانه هم��کاری 
در تم��ام زمینه ه��ای حم��ل و نق��ل و 
لجس��تیک و همینط��ور در پروژه ه��ای 
 زیرس��اختی به طور مس��تمر در جریان

 است.
صادق تاکید کرد:برای س��اخت راه 
آهن رش��ت - آس��تارا اقدام��ات لازم را 
لحاظ کردیم تا نقطه عطفی برای توسعه 
کریدور شمال - جنوب باشد و مشارکت 
آذربایجان برای توس��عه زیرساخت های 
ریلی منتهی به این مسیر اهمیت بالایی 

دارد.

وی ادامه داد:با توجه به ظرفیت های 
مرزی موجود در بخش جاده ای پیشنهاد 
می کنم میزان پذیرش ناوگان به صورت 
روزانه در مرز آس��تارا به هزار دس��تگاه 
 در بیله س��وار ۸00 دستگاه، در جلفا به 
ب��ه پل دش��ت  در  و  دس��تگاه   ۷00 

 ۶00 دستگاه افزایش یابد.
رئیس کمیس��یون عمران و مسکن 
هی��ات دولت اف��زود:لازم اس��ت تفاهم 
نام��ه جامعی در خص��وص همکاری دو 
کش��ور در بخش حمل و نقل تهیه شود 
تا همان طور که زیر س��اخت ها توسعه 
می یابد، جریان حمل و نقل نیز سرعت 

داشته باشد.
وزی��ر راه و شهرس��ازی در پای��ان 
گفت:می توانیم ظرف 1 ماه آینده ترتیب 
برگزاری جلس��ه و تهیه این تفاهم نامه 
را بدهیم؛ همچنین لازم اس��ت نقش��ه 
راه دس��تیابی به ه��دف 15 میلیون تن 
ترانزیت کالا بین دو کشور در سال تهیه 

شود.

صادرات دو میلیارد دلاری قیر به کشورهای همسایه
رئیس مرکز تحقیقات راه مسکن و شهرسازی گفت: 
میزان صادرات قیر در کش��ور طی یک سال گذشته به 

یک تا دو میلیارد دلار رسیده است.
ج��وان،  خبرن��گاران  باش��گاه  گ��زارش   ب��ه 
محمد مه��دی حیدری، رئی��س مرکز تحقیق��ات راه، 
مسکن و شهرسازی با بیان اینکه کیفیت قیر و آسفالت 
 بزرگترین مصرف کننده این دو محصول بسیار مهم است؛ 
گف��ت: در قانون بودج��ه که روش تامین قی��ر را بیان 
می کند اعلام ش��ده که ۴۹ درصد از قیر تامین شده را  
وزارت راه وشهرسازی، ۲0 را بنیاد مستضعفان و مابقی 

را سایر ارگان ها باید مصرف کنند.
وی افزود: اهمیت کیفیت قیر و آسفالت بسیار مهم 
و استراتژیک است بنابراین توجه به آن باید در اولویت 
برنامه ها قرار گیرد؛ در نتیجه برای اجرای آن برنامه های 

بسیاری را در دستور کار خود قرار داده ایم.
حی��دری اظهار ک��رد:دو جداره ک��ردن تانکر های 

حمل قیر و نقش��ه بندی و برای ارزیابی شاخص برودتی 
با کمک بخش خصوصی و صنعت 50 آزمایش��گاه برای 

تولیدکنندگان  قیر راه اندازی کرده ایم.
رئیس مرکز تحقیقات راه، مس��کن و شهرس��ازی 
بیان کرد:قیر یک محصول ارز آور اس��ت و این محصول 
در یک س��ال گذش��ته با ص��ادرات یک ت��ا دو میلیارد 
دلاری ارزش آفرین��ی می کند؛ بنابراین س��عی داریم با 

کمک س��ایر صنایع میزان مصرف قیر را کم کنیم و در 
بخش صادرات با اس��تفاده از فناوری های روز دنیا رشد 

چشم گیر داشته باشیم.
حیدری با بیان اینکه توسعه شبکه های راهی کشور 
جزء اولویت های ما است گفت:با توجه به آنکه ۳00 هزار 
کیلومت��ر راه داریم بنابراین روش های نگهداری از آن ها 
بسیار مهم و چالشی است؛ در نتیجه بحث بهینه سازی 
هزینه ها، نگهداری و احداث با اس��تفاده از فناوری های 

نوین در  بخش قیر و آسفالت حائز اهمیت است.
وی ادامه داد:بحث اعتبارات با محدودیت مواجه است؛ 
در نتیجه اگر رویکرد های سنتی در بخش احداث را ادامه 

دهیم، در حوزه اعتبارات به چالش کشیده می شویم.
حیدری گفت:در قال��ب تفاهم نامه های که منعقد 
کرده ایم س��عی شده که عمر بهره برداری از پروژه های 
عمرانی را 15تا ۲0 س��ال تضمین کنیم و این اقدام از 

طریق بی اوتی را دنبال خواهیم کرد.


